

## 卫理公会以萨迦守望者 2-8/9/2021

### 九月第一个星期的祷告事项

#### 1. 家庭

- a. 现今家庭几乎夫妻都双薪制，每天忙碌于职场工作。求神巩固夫妻关系，无论再忙再累，都不忘记彼此间关系。
- b. 家是培育新生命的地方。求神帮助父母们能认亲门徒训练的重要性，肩负起这个责任以致传承信仰，塑造敬虔的后代。

#### 2. 教会

- a. 教会这段时间进入忙碌时期，特别许多会议召开，预备 11 月份年议会。为各个会议与事工商讨来祷告，也为牧者和执事们有聪明智慧来召开所有会议。
- b. 继续为基督徒能对神信心火热来祷告。愿信心能被坚固，持之以恒的信靠且敬畏神。

#### 3. 国家

- a. 继续为新首相、新政府祷告。求神帮助，以民为本，扶持人们，建立国家。
- b. 为社区祷告。求神赐智慧，晓得如何运用正确的方式重启社区，恢复自由生活。
- c. 为疫情祷告。确诊数字依然居高不下，求神唤起人们警觉意识，共同肩负社会责任。

#### 4. 世界

- a. 30/08 报道，据国际劳工组织称，虽科技迅速发展，世界不断进步，但全世界依然有超过 100 万儿童再采矿工作。联合国希望 2025 年能解决童工问题，也能提供良好教育给儿童。为这事向神祷告。
- b. 继续为阿富汗局势祷告，也为当地人民祷告，求神在其中赐下和平和安逸，让人们不忧心事重。

## **Issachar Watchmen Methodist(IWM) 2-8/9/2021**

Prayer items 1st week of September

### **1. Family**

- a. Nowadays, almost all couples in the family are having their jobs, and they are busy working in the workplace every day. Pray for God to strengthen the relationship between husband and wife, no matter how busy or tired are them, never do they abandon the relationship between each other.
- b. Home is a place where new life is cultivated. Pray for God to help parents recognize the importance of discipleship training and shoulder this responsibility so that they can pass on their faith and shape godly offspring.

### **2. Church**

- a. The churches under the Sarawak Chinese Annual Conference (SCAC) has just entered a busy period of time, especially many meetings are held to prepare for the annual conference which will be held during November. Pray for various church meetings and ministries; pray for pastors and deacons to have wisdom to hold all meetings.
- b. Continue to pray for Christians to have fervent faith in God. May their faith be strengthened, persevering in trust and fearing God.

### **3. Nation**

- a. Continue to pray for the new Prime Minister and the new government. Pray for them to put people in the first place, be kind to the people, and develop our nation.
- b. Pray for the community. Pray for God's wisdom so that the community can be restored, as well as free life.
- c. Pray for the epidemic. The number of confirmed cases everyday is still very high. Pray that God will arouse people's awareness, that they will shoulder their social responsibility together.

### **4. World**

- a. According to the report dated 30/08, the International Labour Organization stated, despite the rapid development of science and technology, there are still more than 1 million children working in the mining around the world. Thus, the United Nations hopes to solve the problem of child labour in 2025 and provide good education to children. Pray to God that this will be the reality by then.
- b. Continue to pray over the situation in Afghanistan and also pray for the local people. May God grant peace and comfort to the people, and relieve them of their worries and anxieties..

## **Isakhar Pengawal Methodist 2-8/9/2021**

Doa minggu pertama September

### **1. Keluarga**

- a. Kebanyakan ibubapa zaman sekarang berdua-dua sibuk pada perkerjaan sendiri. Doa agar mereka walaupun sibuk pada perkerjaan sendiri, masih tidak terlupa untuk mengukuhkan perhubungan mereka.
- b. Keluarga/rumah adalah tempat utama mendidik generasi baru. Doa agar ibubapa membebankan tanggungjawab ini, membentuk generasi yang saleh, supaya iman diwarisi.

### **2. Gereja**

- a. Gereja sibuk dengan pelbagai mesyuarat pada jangka masa ini, bersiap sedia untuk Persidangan Agung yang akan datang pad bulan November ini. Doa untuk pemimpin gereja dan pastor-pastor yang perlu mengendalikan mesyuarat, dipenuhi oleh hikmat Tuhan.
- b. Doa agar iman umat Tuhan semarak api dan kekal taat dan takut kepada Allah.

### **3. Negara**

- a. Terus berdoa untuk Pedana Menteri baharu dan kabinet baharu negara kita, supaya rakyat dan negara adalah keutamaan mereka.
- b. Doa untuk komuniti dan masyarakat kita. Doa supaya kebijaksanaan Tuhan hadir dikalangan kita, agar boleh menggunakan cara yang betul dan berjaminan untuk membuka semula komuniti kita dan memulihkan kehidupan bebas rakyat.
- c. Terus doa untuk pendamik. Jumlah kes di seluruh Malaysia masih tinggi, doa agar meninggikan kesedaran rakyat dan sanggup membebankan tanggungjawab masyarakat.

### **4. Dunia**

- a. Menurut berita pada 30/08, Organisasi Perburuhan Antarabangsa berkata, walaupun zaman sekarang menunjukkan bertapa baik dan majunya teknologi dan dunia, masih ada lebih dari 1 juta anak yang bekerja di pertambangan di seluruh dunia. Pertubuhan Bangsa-Bangsa Bersatu berharap dapat menyelesaikan masalah pekerja anak pada tahun 2025 dan membantu anak-anak dapat bersekolah. Doakan hal ini.
- b. Terus berdoa untuk situasi di Afghanistan, dan juga berdoa untuk penduduknya, agar Tuhan kurniakan kedamaian dan penghiburan di kalangan mereka, agar rakyat tidak membimbangkan.